
Valtuustoaloite puukoulusta Raisioon 

Hyväksyimme juuri Vaisaaren koulun tarveselvityksen sekä käynnistimme siitä 

hankeselvityksen. Viime aikoina yhä useampi kunta on koulurakennuksessa päätynyt 

puurakenteeseen. Syitä tähän ovat olleet ympäristöystävällisyys sekä sisäilman 

laatu. Puu nielee hiiltä ja siitä tehty rakennus sitoo hiiltä jopa satojen vuosienajan. 

Lisäksi puu tasaa luonnostaa sisäilman kosteutta ja tekee sisäilmasta 

miellyttävämpää. Puurakennuksissa on myös hyvä akustiikka. Tutkimusten mukaan 

puurakennuksissa ihmisen sydämenlyönnit tasaantuvat ja stressitaso laskee. 

Raisiossakin on puurakentamista harjoiteltu. Viimeisempänä tuloksena on upea 

hirsirunkoinen majoitusrakennus Kesärantaan. Nyt on Raisiolla mahdollisuus nousta 

ekologisessa ja kestävässä rakentamisessa edelläkävijöiden joukkoon. Siksi 

ehdotamme, että Vaisaaren hankesuunnittelussa tulee ottaa ensisijaiseksi 

vaihtoehdoksi uudisrakennuksen tekeminen puusta. 
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